Art With Luck NFT Art Chinese New Year Charity Project

Art with 福

▲會有幸獲邀與藝術 NFT (非同質化代幣)交易平台 Articoin 合作,成為 Articoin 「NFT 慈善籌款計劃」的首 個合作慈善機構,並推出扶康會 [Art with 福] NFT Art 新春慈 善計劃,為本會展能藝術家的畫作「綠色 NFT 化」,藉綠色環 保概念推動展能藝術發展。

「Art with 福」NFT Art 新春慈善計劃由 2022 年 2 月 1 日 至3月31日舉行,社會大眾可透過 Articoin 的平台瀏覽三幅 由本會展能藝術家創作的畫作及其創作概念,每款以 NFT Art 形式呈現的畫作為港幣 \$200,本會期盼藉著「Art with 福」 NFT Art 新春慈善計劃,讓社會大眾以 NFT Art 形式支持及欣 賞本會的展能藝術家,並藉着他們的藝術畫作為親友送上關愛 及祝福!

畫作介紹 Introduction of the paintings

魚樂無窮 Fish in Joy

展能藝術家:佩儀

Artist with disability: Pui Yee

魚樂無窮。感覺有如鯉魚嬉水暢 泳,非常熱鬧,如魚得水,樂也

Fish in Joy. It feels like the carps are swimming and having fun in the water, very lively and happy.



相思鳥 Leiothrix

展能藝術家:英儀

Artist with disability:

Ying Yee

相思鳥,是一種品性很好的 雀鳥,性格雖然膽小,但不 甚怕人,喜歡群居。而且常 站在灌木頂枝上高聲鳴唱, 鳴聲響亮、婉轉動聽。相思 鳥亦是形態優美的鳥兒,牠 們多在樹上或林下灌木間穿

梭、跳躍、抖動着翅膀飛來飛去。望著牠們平 靜,喜樂的心情油然而生。

Leiothrix have great temperament. Even though they are timid but they are not afraid of people, and they like to live in groups. They often stand on top of the bushes and sing loudly and melodiously. Leiothrix are gorgeous, they shuttling, jumping, and flying between trees and shrubs most of the time. The feelings of calm and joy arise spontaneously just by looking at them.







The Society has the honor to be invited to cooperate with Articoin, an art NFT (non-fungible token) trading platform, and became the first cooperative charity organization of Articoin's "NFT Charity Fundraising Plan". Together we launched the "Art with Luck" NFT Art Chinese New Year Charity Project, to convert the paintings of our artists with disabilities into "Green NFT", and promote disable art for persons with disabilities through the concept of green environmental protection.

The "Art with Luck" NFT Art Chinese New Year Charity Project launched from 1 February to 31 March 2022, the public could appreciate the three paintings of our artists with disabilities and their creative concepts through Articoin.

> Each painting in the form of NFT art is priced at HK\$200. The public is able to share the happiness with their families and friends during the Lunar New Year through purchasing and sending the NFT paintings which were created by art pieces of our artists with disabilities.

紫藍花田 Blossom Garden

展能藝術家: 偉麟

Artist with disability: Wai Lun

我喜歡大自然,特別是四季變化的美態。 「紫藍花田」是運用棉花球、棉花棒、海綿 轆等工具去創作,紫藍的小花在微風中跳 動,為春天帶來朝氣,就像我的性格一樣, 既活潑又洋溢着生氣。我期望可以繼續繪 畫,透過作品讓更多人看到我的藝術才能, 希望成為家人的驕傲。

I love nature, especially the beauty of the changing seasons. "Blossom Garden" was created using cotton balls, cotton

swabs, foam rollers and other tools. The purple and blue flowers dance in the breeze, bringing vitality to spring. Just like me, lively and full of vigor. I wish I can continue to paint and show my artistic talent to more people, and become the pride of my family.